
 

 
 

 
Finanšu komitejas sēdes  

protokols Nr. 11 

Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā   2024. gada 18. septembrī 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 9.00. 

Kārtējā atklātā sēde sasaukta Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 
reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: pašvaldības domes priekšsēdētājas vietnieks attīstības jautājumos VALĒRIJS 
BULĀNS (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Linda Pavlovska. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 13 deputāti:  

komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP) 
(piedalās klātienē līdz plkst. 12.10,  no plkst. 13.00 piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes 
videokonferences sarunu rīku, nereģistrējoties DVS “Namejs City”), Genovefa Kozlovska 
(LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP) (piedalās klātienē līdz plkst. 12.10,  no plkst. 
13.00 piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, nereģistrējoties 
DVS “Namejs City”), Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS) (piedalās attālināti līdz 
plkst. 13.52, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, komandējuma dēļ), Raivis 
Pauls (LZS) (piedalās sēdē no plkst. 9.21), Liāna Pumpure (LRA), Jānis Vaivads (LZP), Arnis 
Rozītis (LRA). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ):  Karīna Miķelsone (LRA) (atvaļinājumā), Jānis Leja (S) 
(neierašanās iemesls nav paziņots). 

Personas, kurām sēdē dots vārds: 

Centrālās pārvaldes darbinieki: Guna Cielava, Miķelis Cinis, Linda Cintiņa, Diāna Čūriška, 
Lāsma Dene, Gunita Dzene, Iveta Grīviņa – Dilāne, Ilona Gotharde, Everita Kāpa, Inga 
Pērkone, Iluta Plikgalve, Inga Reķe, Laila Raiskuma, Signija Roze-Landsmane, Alise 
Timermane – Legzdiņa, Inga Švarce.  

citi: SIA “Grupa 93” projektu vadītāja Anita Beikule, pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” direktora p.i. Lauris Bernāns, Ādažu novada pašvaldības policijas priekšnieks 
Oskars Feldmanis, SIA “Grupa 93” kartogrāfs, dizaineris Rolands Krūmiņš, SIA “IE.LA” 
inženieris, satiksmes infrastruktūras plānotājs Viesturs Laurs.  

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas šā gada 18. septembra sēdes darba kārtības apstiprināšanu. 

2. Par Ādažu novada transporta tematiskā plāna nodošanu publiskai apspriešanai. 

3. Par kultūras projektu “Markku Lepisto un Mikku Helenius (Somija) koncertu Baltezera 
baznīcā 30.11.2024.”. 
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4. Par viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada pašvaldības vispārējās 
izglītības iestādēs no 2024. gada septembra. 

5. Par sadarbību mācību priekšmetu olimpiāžu organizēšanā ar Ropažu un Saulkrastu novadu 
pašvaldībām. 

6. Par Elīzes ielas izbūvi. 

7. Par dalību projektā “4.1.2.2. pasākums “Veselības veicināšanas un slimību profilakses 
pasākumu īstenošana vietējai sabiedrībai”. 

8. Par sadarbības līgumu vides objekta “Dzīvo sapņu dārzs” saglabāšanai. 

9. Par ēku nojaukšanu pašvaldības īpašumā Balto ceriņu ielā 6A, Gaujā. 

10. Par atļauju atsavināt no pašvaldības īpašuma Graudu ielā 20, Carnikavā nodalītu zemes 
platību, mainot pret līdzvērtīgu zemi pašvaldības funkciju izpildei. 

11. Par Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 13. grupas reorganizāciju. 

12. Par izmaiņām Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” struktūrā. 

13. Par grozījumiem Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 2024. gada budžeta 
tāmē. 

14. Par saistošo noteikumu “Ādažu novada pašvaldības līdzdalības budžeta nolikums” 
projektu. 

15. Par transportlīdzekļu nodošanu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” 
pārvaldīšanā. 

16. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. gada budžeta 
tāmē. 

17. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 
amata konkursa rīkošanu un konkursa komisijas izveidošanu. 

18. Informatīvs ziņojums “Darba grupas ziņojums par drošības uzraudzību publiskajos 
ūdeņos”. 

19. Informatīvs ziņojums par 2024. gada 25. jūlija lēmuma Nr. 290 “Par Carnikavas pagasta 
ūdenssaimniecības un siltumapgādes funkciju nodošanas termiņa pagarināšanu un 
pārņemšanas plānu apstiprināšanu” izpildi. 

1. Par Finanšu komitejas šā gada 18. septembra sēdes darba kārtības apstiprināšanu 
(Valērijs Bulāns ) 

Ierosina papildināt Finanšu komitejas sēdes darba kārtību, iekļaujot 13. jautājumu “Par 
grozījumiem Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 2024. gada  budžeta tāmē” un 
19. jautājumu “Informatīvs ziņojums par 2024. gada 25. jūlija lēmuma Nr. 290 “Par Carnikavas 
pagasta ūdenssaimniecības un siltumapgādes funkciju nodošanas termiņa pagarināšanu un 
pārņemšanas plānu apstiprināšanu” izpildi”, attiecīgi mainot pārējo jautājumu numerāciju. 

Aicina apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 18. septembra sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 18. septembra sēdes darba kārtību. 

2. Par Ādažu novada transporta tematiskā plāna nodošanu publiskai apspriešanai 
(Miķelis Cinis) 
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Ziņo par SIA “Grupa93” šā gada 16. augusta iesniegumu Nr. 24/175 (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/24/4435) par tematiskā plānojuma “Ādažu novada transporta attīstības plāns” (turpmāk – 
transporta plāns) 1. redakcijas iesniegšanu. 

A. BEIKULE, V. LAURS ziņo par transporta plānu un satiksmes drošības ielu kategorijām 
Ādažu novadā (1. pielikums).  

V. BULĀNS, I. KRASTIŅŠ, A. DENIŅA, J. VAIVADS, S. BRAKOVSKA, M. CINIS, I. 
ŠVARCE, A. BEIKULE, V. LAURS, R. KRŪMIŅŠ debatē par:  

1. mobilitātes punktiem (I. Krastiņš aicina skaidrot esošo mobilitātes punktu platību 
automašīnu novietošanai, aicina informēt par plānoto mobilitātes punktu Garupē, 
Carnikavas pagastā. V. Laurs informē, ka Garupē ir plānota autostāvvieta no 100 līdz 
140 automašīnām.); 

2. sabiedriskā transporta risinājumiem (J. Vaivads aicina izvērtēt iespēju nodrošināt 
papildu sabiedriskā transporta kustību arī virzienā Ādaži – Āņi – Ādaži. R. Krūmiņš 
informē, ka perspektīvā sabiedriskā transporta kustība uz Āņiem varētu tikt papildināta. 
V. Bulāns aicina izvērtēt iespēju par sabiedriskā transporta pagarināšanu līdz Garkalnes 
dzelzceļa stacijai. M. Cinis informē, ka tiks izveidotas darba grupas, kurās tiks diskutēts 
par sabiedriskā transporta lokiem Ādažu novadā.); 

3. satiksmes organizāciju gar Carnikavas vidusskolu un Carnikavas pirmsskolas izglītības 
iestādi “Riekstiņš (A. Deniņa pauž sašutumu par esošo satiksmes kustību Smilšu, Ziedu 
un Nākotnes ielās Carnikavā. A. Beikule un V. Laurs informē, ka Carnikavas izglītības 
kvartālā ir plānots ieviest vairākas gājēju pārejās, tādejādi uzlabojot gājēju un 
autotransporta kustību drošību.);  

4. publiskās apspriešanas termiņu (V. Bulāns aicina skaidrot termiņa nosacījumus par 
plāna nodošanu publiskajai apspriedei. I. Švarce informē, ka publiskās apspriešanas 
termiņš ir trīs nedēļas, bet SIA “Grupa 93” minētājā prezentācija ir noteiktas četras 
nedēļas, līdz pašvaldības domes sēdei precizēs publiskās apspriešanas termiņu. A. 
Beikule aicina izvērtēt iespēju par publiskās apspriešanas termiņu – 30 dienas.). 

V. BULĀNS uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Teritorijas un plānošanas nodaļai līdz 
pašvaldības domes šā gada 26. septembra sēdei precizēt informāciju par publiskās apspriešanas 
termiņu.  

Plkst. 9.21 R. Pauls piedalās sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu novada transporta tematiskā plāna nodošanu publiskai 
apspriešanai” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra 
sēdē. 

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Teritorijas un plānošanas nodaļai precizēt 
informāciju par publiskās apspriešanas termiņu.  

3. Par kultūras projektu “Markku Lepisto un Mikku Helenius (Somija) koncertu 
Baltezera baznīcā 30.11.2024.” 

(Signija Roze-Landsmane) 

Ziņo par pašvaldības līdzfinansējuma nepieciešamību 700 euro apmērā projektam  “Markku 
Lepisto un Mikku Helenius (Somija) koncertu Baltezera baznīcā šā gada 30. novembrī”. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības līdzfinansējumu kultūras projektam “Markku Lepisto 
un Mikku Helenius (Somija) koncerts Baltezera baznīcā 30.11.2024.”” projektu un virzīt 
to izksatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra sēdē. 

 
4. Par viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada pašvaldības vispārējās 

izglītības iestādēs no 2024. gada septembra 
(Lāsma Dene) 

Ziņo, ka Ministru kabineta 2016. gada 28. jūnija noteikumi Nr. 418 “Kārtība, kādā veicami 
pašvaldību savstarpējie norēķini par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem” (turpmāk – 
noteikumi) nosaka kārtību, kādā pašvaldības, kuru administratīvajā teritorijā deklarētie 
iedzīvotāji izmanto citas pašvaldības izglītības iestādes sniegtos pakalpojumus, noslēdz 
līgumus ar attiecīgajām pašvaldībām par šiem iedzīvotājiem sniegto izglītības pakalpojumu 
apmaksu. Noteikumu 4. un 9. punkts nosaka kārtību, kā pašvaldība aprēķina viena izglītojamā 
uzturēšanas izmaksas mēnesī pašvaldības izglītības iestādēs. 

Informē, ka šā gada 1. septembrī pašvaldības izglītības iestādēs bija šāds izglītojamo skaits: 

1) Ādažu pirmsskolas izglītības iestādē “Strautiņš” – 371, 

2) Kadagas pirmsskolas izglītības iestādē “Mežavēji” – 186, 

3) Carnikavas pirmsskolas izglītības iestādē “Riekstiņš” – 265, 

4) Siguļu pirmsskolas izglītības iestādē “Piejūra” – 211, 

5) Ādažu vidusskolā – 2136 (t. sk. pirmsskolas izglītības grupā – 67),  

6) Carnikavas vidusskolā – 696. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada 
pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs no 2024. gada septembra” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra sēdē. 

5. Par sadarbību mācību priekšmetu olimpiāžu organizēšanā ar Ropažu un Saulkrastu 
novadu pašvaldībām 

(Alise Timermane-Legzdiņa) 

Ziņo, ka, pamatojoties uz Ministru kabineta 2012. gada 5. jūnija noteikumu Nr. 384 “Mācību 
priekšmetu olimpiāžu organizēšanas noteikumi” 5.4. apakšpunktu, Valsts izglītības satura 
centrs ar šā gada 22. augusta rīkojumu Nr. 1-03/424 “Par mācību priekšmetu olimpiāžu 
organizēšanu un norisi 2024./2025. mācību gadā” noteica minimālo skolu un izglītojamo skaitu, 
lai izvirzītu izglītojamos dalībai valsts olimpiādē: 

1) vidējās izglītības posmā olimpiādei var virzīt izglītojamos no novada vai novadu 
apvienības posma olimpiādēm, kurās piedalījās izglītojamie no vismaz trīs vidusskolām, 
un kopējais izglītojamo skaits vidusskolas klasēs nav mazāks par 200; 

2) pamatizglītības posmā olimpiādei var virzīt izglītojamos no novada vai novadu 
apvienības olimpiādēm, kurās piedalījās izglītojamie no vismaz četrām izglītības 
iestādēm, un kopējais izglītojamo skaits 7. – 9. klasēs nav mazāks par 250. 

Informē, ka, lai nodrošinātu olimpiāžu norisi, nepieciešams sadarboties ar Ropažu un 
Saulkrastu novadu pašvaldībām Novadu apvienībā mācību priekšmetu olimpiāžu organizēšanā 
no šā gada 1. septembra līdz 2025. gada 31. maijam. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt lēmuma “Par sadarbību ar Ropažu un Saulkrastu novadu pašvaldībām mācību 
priekšmetu olimpiāžu organizēšanā ” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 26. septembra sēdē. 

 
6. Par Elīzes ielas izbūvi 

(Inga Pērkone) 

Ziņo par SIA “TOP 10” šā gada 26. augusta iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/4273) ar 
lūgumu rast iespēju pašvaldībai izbūvēt Elīzes ielu, Kadagā. Elīzes iela atrodas blakus 
nekustamajiem īpašumiem (kā lietu kopībai) Elīzes iela 1, Elīzes iela 3 un Lindas iela 1, kas šā 
gada sākumā tika izsolīti jaunas dzīvojamās īres mājas būvniecībai un dzīvokļu izīrēšanai 
mājsaimniecībām atbilstoši Ministru kabineta 2022. gada 14. jūlija noteikumu Nr. 459 
“Noteikumi par atbalstu dzīvojamo īres māju būvniecībai Eiropas Savienības Atveseļošanas un 
noturības mehānisma plāna 3.1. reformu un investīciju virziena “Reģionālā politika” 3.1.1.4.i. 
investīcijas “Finansēšanas fonda izveide zemas īres mājokļu būvniecībai” ietvaros” prasībām. 
Aicina konceptuāli apstiprināt Elīzes ielas pārbūvi posmā no Kadagas ceļa līdz plānotajai 
Lindas ielai ar kopējām plānotajām izmaksām 100 000 euro apmērā. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Elīzes ielas izbūvi” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 26. septembra sēdē. 

7. Par dalību projektā “4.1.2.2. pasākums “Veselības veicināšanas un slimību profilakses 
pasākumu īstenošana vietējai sabiedrībai” 

(Iluta Plikgalve) 

Ziņo, ka šā gada 2. augustā uzsākās Centrālās finanšu un līgumu aģentūras organizētā 
ierobežota projektu iesniegumu atlase Eiropas Savienības kohēzijas politikas programmas 
2021.–2027. gadam 4.1.2. specifiskā atbalsta mērķa “Uzlabot vienlīdzīgu un savlaicīgu piekļuvi 
kvalitatīviem, ilgtspējīgiem un izmaksu ziņā pieejamiem veselības aprūpes, veselības 
veicināšanas un slimību profilakses pakalpojumiem, uzlabojot veselības aprūpes sistēmu 
efektivitāti un izturētspēju” 4.1.2.2. pasākuma “Veselības veicināšanas un slimību profilakses 
pasākumu īstenošana vietējai sabiedrībai” ietvaros. Pasākuma mērķis ir uzlabot vienlīdzīgu un 
savlaicīgu pieejamību veselības veicināšanas un slimību profilakses pakalpojumiem, 
nodrošinot vietējā mēroga veselības veicināšanas un slimību profilakses pasākumus. Mērķa 
grupa ir visi iedzīvotāji visās vecuma grupās, īpaši nabadzības, sociālās un teritoriālās 
atstumtības riskam pakļautie. Projektu iesniegšanas termiņš ir 2024. gada 2. oktobris, un 
iesniegums jāiesniedz Kohēzijas politikas fondu vadības informācijas sistēmā. Projekta 
īstenošanas termiņš ir 2029. gada 31.decembris. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par, "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par dalību pasākumā “4.1.2.2. pasākums “Veselības veicināšanas un 
slimību profilakses pasākumu īstenošana vietējai sabiedrībai”” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra sēdē. 

8. Par sadarbības līgumu vides objekta “Dzīvo sapņu dārzs” saglabāšanai 
(Iveta Grīviņa-Dilāne) 

Ziņo par “Dzīvo sapņu fonds” locekļa V.V. (turpmāk – iesniedzējs) šā gada 9. septembra 
iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/4522) par vides objekta “Dzīvo sapņu dārzs” darbības 
turpināšanu līdz 2025. gada 30. septembrim zemesgabalā Līgo laukumā, Gaujas ielā 10A, Ādaži 
(kadastra Nr.8044 007 0362). Vairāku iepriekšējo gadu laikā, pamatojoties uz ar pašvaldību 
noslēgtajiem sadarbības līgumiem, iesniedzējs izmantoja zemesgabalu Līgo laukumā tematiski 
izglītojoša pundurdzīvnieku dārza “Dzīvo sapņu dārzs” izveidošanai, ar mērķi radīt vietu 
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novada iedzīvotājiem un viesiem izglītojoša pasākuma organizēšanai - dabas un dzīvnieku 
iepazīšanai, izklaidei, apskatei un izzinošai laika pavadīšanai. Ņemot vērā, ka no 2016. gada 
līdz 2024. gadam “Dzīvo sapņu dārzs” guva lieliskus panākumus novada un pašvaldības tēla 
popularizēšanā, lielu sabiedrisku ievērību, publicitāti, pozitīvas atsauksmes un augstu 
sabiedrisko pieprasījumu, ir lietderīgi ļaut iesniedzējam turpināt uzturēt minēto vides objektu 
arī 2025. gadā. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par sadarbības līgumu vides objekta “Dzīvo sapņu dārzs” 
uzturēšanai” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra 
sēdē. 

9. Par ēku nojaukšanu pašvaldības īpašumā Balto ceriņu ielā 6A, Gaujā 
(Diāna Čūriška) 

Ziņo par pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskās un iepirkumu nodaļas šā gada 4. aprīļa 
ziņojumu par rīcību ar bezmantinieka mantu (reģ. Nr. ĀNP/1-21-3/24/21), proti, ēkām, kas 
atrodas uz zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8052 002 1542 un adresi Balto ceriņu iela 
6A, Gauja, Carnikavas pagasts, Ādažu novads. Aicina veikt  pašvaldības nekustamā īpašuma 
Balto ceriņu iela 6A, Gauja, Carnikavas pagasts, Ādažu novads (kad. Nr. 8052 002 1542), 
sakārtošanu līdz šā gada 30. decembrim, nojaucot uz īpašuma zemes vienības 0,0942 ha platībā 
ar kadastra apzīmējumu 8052 002 1542 esošās un Nekustamā īpašuma valsts kadastra 
informācijas sistēmā reģistrētās ēkas: ar kadastra apzīmējumu 8052 002 1542 001 (būves 
nosaukums “Dārza  māja”) un ar kadastra apzīmējumu 8052 002 1542 003 (būves nosaukums 
“Garāža”). 

Papildus informē par ieceri par pašvaldības nekustamā īpašuma Salnu iela 7, Gauja, Carnikavas 
pag., Ādažu nov. (kad. Nr. 8052 002 1103), sakārtošanu līdz šā gada 30. decembrim, nojaucot 
uz īpašuma zemes vienības 0,046 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 8052 002 1103 esošās un 
Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmā reģistrētās ēkas: ar kadastra 
apzīmējumu 8052 002 1103 001 (būves nosaukums “Dārza  māja - jaunbūve”), ar kadastra 
apzīmējumu 8052 002 1103 002 (būves nosaukums “Saimniecības ēka”), ar kadastra 
apzīmējumu 8052 002 1103 003 (būves nosaukums “Siltumnīca”), kā arī ēku bez kadastra 
apzīmējuma (būves nosaukums “Saimniecības ēka”. Nepieciešamos finanšu līdzekļus līdz 4000 
euro (ar PVN) ir iespējams apmaksāt no pašvaldības 2024. gada budžeta tāmes sadaļas 
“Teritorijas uzturēšana (Dome)” EKK 2223.  

V. BULĀNS uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājai D. 
Čūriškai sagatavot lēmuma “Par ēku nojaukšanu pašvaldības īpašumā Salnu ielā 7, Gaujā” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm “Par”, “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt lēmuma “Par ēku nojaukšanu pašvaldības īpašumā Balto ceriņu ielā 6A, 
Gaujā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra sēdē. 

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājai D. 
Čūriškai sagatavot lēmuma “Par ēku nojaukšanu pašvaldības īpašumā Salnu ielā 7, 
Gaujā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra sēdē. 

10. Par atļauju atsavināt no pašvaldības īpašuma Graudu ielā 20, Carnikavā nodalītu 
zemes platību, mainot pret līdzvērtīgu zemi pašvaldības funkciju izpildei 

(Guna Cielava) 

Ziņo par V.V. (turpmāk - iesniedzēja) šā gada 23. augusta iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/24/4254) ar lūgumu pieņemt lēmumu par maiņai paredzētās pašvaldībai piederošas zemes 
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vienības ar kadastra apzīmējumu 8052 005 1252, adrese – Graudu iela 20, Carnikava, 
Carnikavas pag., Ādažu nov., teritorijas daļas un iesniedzējam piederošas zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 8052 005 0439, adrese – Graudu iela 26, Carnikava, Carnikavas pag., 
Ādažu nov., teritorijas daļas atsavināšanu un to cenu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par atļauju atsavināt no pašvaldības īpašuma Graudu ielā 20, 
Carnikavā nodalītu zemes platību, mainot pret līdzvērtīgu zemi pašvaldības funkciju 
izpildei” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra sēdē. 

11. Par Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 13. grupas reorganizāciju 
(Linda Cintiņa) 

Ziņo par Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 13. grupas reorganizāciju no jaukta 
vecuma grupas uz jaunākā vecuma grupu. Informē, ka ir lietderīgi reorganizēt izglītojamo 13. 
grupu, nosakot to kā jaunākā vecuma grupu, nodrošinot 20 vietas izglītojamajiem vecumā no 2 
līdz 3 gadiem, tādējādi samazinot aktuālo pieprasījumu attiecīgā vecuma pretendentu rindā 
uzņemšanai iestādē.  Bērnu uzņemšanas pirmsskolas izglītības iestādēs komisija šā gada 20. 
jūnijā atbalstīja  minēto priekšlikumu (protokola Nr. ĀNP/8-15-6/24/12).  

Plkst. 11.20 A. DENIŅA atstāj sēdi. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 13. grupas 
reorganizāciju” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. 
septembra sēdē. 

12. Par izmaiņām Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” struktūrā 
(Laila Raiskuma) 

Ziņo par Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” (turpmāk – ĀPII)  vadītājas šā gada 
8. augusta iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-21-3/24/105) par izmaiņām iestādes struktūrā, 
izveidojot jaunu amata vietu “Skolotāja palīgs”.  

Minētā amata uzturēšanai no šā gada oktobra līdz decembrim ietekme uz pašvaldības budžetu 
būs 4023 euro (alga, sociālās garantijas un nodokļi), un to ir iespējams finansēt no ĀPII 2024. 
gada budžeta tāmes līdzekļiem, jo ilgstoši nav bijusi aizpildīta logopēda un speciālā pedagoga 
vakance. 2025. gadā ietekme uz pašvaldības budžetu būs 15516,72 euro. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par","Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par izmaiņām Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 
struktūrā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra 
sēdē. 

13. Par grozījumiem Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 2024. gada 
budžeta tāmē 
(Linda Cintiņa) 

Ziņo par Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” datu pārraides tīkla sakārtošanu, kas 
nepieciešama iestādes Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš”  komunikāciju 
kvalitātes uzlabošanai. Attiecīgo darbu veikšanai tika paredzēti finanšu līdzekļi ĀPII 2024. 
gada budžeta tāmē. 
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Šā gada 13. augustā tika izsludināts iepirkums “Jauna datu tīkla izveide un ierīkošana Ādažu 
pirmsskolas izglītības iestādē” (reģ. Nr. ĀNP 2024/112). 

Izvērtējot piedāvājumus, pašvaldības Iepirkumu komisija lēma piešķirt līguma slēgšanas 
tiesības iepirkumā SIA “M Baltic Group”  par kopējo līgumcenu – 47194,87 euro bez PVN, 
par jauna datu tīkla izveidi un ierīkošanu ĀPII, sēdes protokols Nr. 5-6-2024/112-4. 

Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 2024.gada budžetā šiem darbiem tika 
paredzēti 16528,93 euro bez PVN, kas nesedz visu līgumā paredzēto summu.  

Izvērtējot iestādes budžeta līdzšinējo izpildi un veicot grozījumus pašvaldības budžeta tāmē, 
pārceļot nepieciešamos finanšu līdzekļus 30665,94 euro no (EKK 2321) “Izdevumi par apkuri” 
uz izdevumu pozīciju EKK 2239 “Interneta tīkla sakārtošana”, iespējams nodrošināt 
pakalpojuma apmaksu. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt budžeta grozījumus Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes “Strautiņš” 2024. 
gada budžeta tāmē, pārceļot 30665,94 euro  no (EKK 2321) “Izdevumi par apkuri”  uz 
izdevumu pozīciju EKK 2239 “Interneta tīkla sakārtošana”. 

14. Par saistošo noteikumu “Ādažu novada pašvaldības līdzdalības budžeta nolikums” 
projektu 

(Gunita Dzene) 

Saistošie noteikumi nosaka kārtību, kādā pašvaldība organizē līdzdalības budžeta projektu ideju 
konkursu (turpmāk – konkurss) sabiedrības ierosinātiem teritorijas attīstības projektiem 
(turpmāk – projekti) un piešķir finansējumu to īstenošanai. 

Konkursa mērķis ir veicināt Ādažu novada iedzīvotāju iesaisti un līdzdalību Ādažu novada 
administratīvās teritorijas attīstībā un šim mērķim piešķirto finanšu līdzekļu izlietošanā, kā arī 
sekmēt efektīvu, atklātu un atbildīgu pašvaldības darbu un tā atbilstību iedzīvotāju interesēm. 

Pašvaldības finansējums tiek piešķirts, organizējot atklātu projektu konkursu, ko organizē 
pašvaldības iestāde “Centrālā pārvalde”.  

Katrā konkrētajā gadā konkursa realizācijai pieejamo finansējumu nosaka pašvaldības budžetā 
un konkursā atbalstīta viena projekta realizācijai piešķir no 10000 līdz 50000 euro (ieskaitot 
PVN). 

Plkst. 11.27 A. DENIŅA piedalās sēdē.  

V. BULĀNS, I. KRASTIŅŠ, A. DENIŅA, J. VAIVADS, S. BRAKOVSKA, I. GOTHARDE, 
R. PAULS, I. PĒRKONE, G. DZENE, K. DĀVIDSONE debatē par līdzdalības budžeta 
finansējuma sadalījumu, iedzīvotāju balsošanu par iesniegtajiem projektiem un projektu 
īstenošanas nosacījumiem (I. Krastiņš, R. Pauls aicina pārskatīt projekta nosacījumus par 
iedzīvotāju balsošanas kritērijiem, proti, ka vispirms finansējums tiek piešķirts vienam 
projektam no katras balsošanas grupas, sākot ar mazāko balsošanas teritoriju, kas saņēmis 
lielāko balsu skaitu. Pēc tam finansējums tiek piešķirts secīgi visiem nākamajiem projektiem ar 
lielāko balsu sakaitu. Aicina izvērtēt iespēju veikt balsošanu pēc deklarēto iedzīvotāju skaitu, 
nevis pēc esošas teritorijas lieluma. I. Krastiņš uzsver, ka būtu nepieciešams veikt projektu 
finansējuma sadalījumu - Ādažu pilsēta un Carnikavas pagasts. V. Bulāns aicina deputātu 
priekšlikumus iesniegt pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas kopienu 
ekspertei G. Dzenei, lai izvērtētu un veiktu nepieciešamos precizējumus esošajā saistošo 
noteikumu redakcijā. I. Gotharde informē, ka šobrīd steidzamības kārtā saistošo noteikumu 
projektu ir jānodod sabiedrības viedokļa noskaidrošanai, ja nepieciešams, pašvaldības domes 
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deputāti var iesniegt savus priekšlikumus un ierosinājumus līdz pašvaldības domes šā gada 26. 
septembra sēdei.).  

V. BULĀNS ierosina neatbalstīt saistošo noteikumu “Ādažu novada pašvaldības līdzdalības 
budžeta nolikums” projektu esošajā redakcijā un virzīt to atkārtotai izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 26. septembra sēdē. Uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un 
projektu nodaļas kopienu ekspertei G. Dzenei līdz pašvaldības domes šā gada 26. septembra 
sēdei organizēt sapulci par saistošo noteikumu “Ādažu novada pašvaldības līdzdalības budžeta 
nolikums” projekta esošās redakcijas precizēšanu, uzaicinot pašvaldības domes deputātus. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Neatbalstīt saistošo noteikumu “Ādažu novada pašvaldības līdzdalības budžeta 
nolikums” projektu esošajā redakcijā un virzīt to atkārtotai izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 26. septembra sēdē. 

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas kopienu ekspertei 
G. Dzenei līdz pašvaldības domes šā gada 26. septembra sēdei organizēt sapulci par 
saistošo noteikumu “Ādažu novada pašvaldības līdzdalības budžeta nolikums” projekta 
esošās redakcijas precizēšanu, uzaicinot pašvaldības domes deputātus. 

*** 

Pusdienu pārtraukums no plkst. 12.10 līdz plkst. 13.00. 

*** 

15. Par transportlīdzekļu nodošanu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” 
pārvaldīšanā 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo, ka pašvaldības turējumā (līzingā) ir traktortehnika CASE 695SV, valsts reģistrācijas Nr. 
T915ZE un transportlīdzeklis - automašīna TOYOTA Proace Verso, valsts reģistrācijas Nr. 
NW1961 (turpmāk - transportlīdzekļi).  

Pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija saistošo noteikumu Nr. 18/2023 “Ādažu novada 
pašvaldības nolikums” 58. punktā ir noteikts, ka pašvaldības manta tiek nodota valdījumā 
(bilancē) pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”, pamatojoties uz pašvaldības 
domes lēmumu, vai apsaimniekošanā (pārvaldīšanā) – pamatojoties uz pašvaldības domes 
lēmumu un savstarpēji noslēgto apsaimniekošanas līgumu.  

Lai pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” varētu veikt pašvaldības nozīmes ielu 
un ceļu uzturēšanu un citas funkcijas pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
atbildības jomās, nepieciešams nodot pašvaldības valdījumā esošos transportlīdzekļus 
pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” pārvaldīšanā.  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par transportlīdzekļu nodošanu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas 
komunālserviss” pārvaldīšanā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 26. septembra sēdē. 

16. Par grozījumiem pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. gada 
budžeta tāmē 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo, ka šā gada 11. septembrī Zvejnieku ielā, Carnikavā virs kanalizācijas pašteces tīkla vizuāli 
tika konstatēti grunts iesēdumi. Veicot CCTV (cauruļvadu stāvokļa pārbaudi) inspekciju, 
secināts, ka keramiskais cauruļvads vairākās vietās ir bojāts un caur bojājumu vietām 
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cauruļvadā ieplūst grunts. Tā kā šis cauruļvads nodrošina sadzīves kanalizācijas novadīšanu no 
daudzdzīvokļu mājām, nekavējoties ir jāveic tā remontdarbi. 

Pašvaldības aģentūra “Carnikavas komunālserviss” ierosina rast nepieciešamo finansējumu 
15713 euro kanalizācijas tīklu avārijas remontam, veicot grozījumus pašvaldības budžeta tāmē, 
pārceļot finanšu līdzekļus 9400 euro no (EKK 2249) “Ūdensvada tīkliem plānotie līdzekļi” un 
4418 euro no “Kanalizācijas tīklu remontdarbiem plānotie līdzekļi” un 1895 euro no (EKK 
2223) “Daļa no elektroenerģijai plānotajiem līdzekļiem” uz izdevumu pozīciju EKK 2249 
“Kanalizācijas tīkla avārijas remonts”. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt budžeta grozījumus pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss”  2024. 
gada budžeta tāmē, pārceļot 9400 euro no EKK 2249 (Ūdensvada tīkliem plānotie 
līdzekļi),  4418 euro no (Kanalizācijas tīklu remontdarbiem plānotie līdzekļi) un 1895 
euro no EKK 2223 (Daļa no elektroenerģijai plānotajiem līdzekļiem) uz izdevumu 
pozīciju EKK 2249 (Kanalizācijas tīkla avārijas remonts). 

17. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
direktora amata konkursa rīkošanu un konkursa komisijas izveidošanu 

(Laila Raiskuma) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora amata atklātā konkursa 
rīkošanu un konkursa komisijas izveidošanu (2. pielikums). 

Informē deputātus par atklātā konkursa komisiju:  

1. Inga Reķe, pašvaldības izpilddirektora vietniece; 

2. Rita Rossoha – Sadoviča, Juridiskās un iepirkumu nodaļas vecākā juriste; 

3. Anita Snigireva, Grāmatvedības nodaļas vadītāja; 

4. Laila Raiskuma, Personāla nodaļas vadītāja; 

5. Gatis Miglāns, Attīstības komitejas priekšsēdētājs; 

6. Valērijs Bulāns, pašvaldības domes priekšsēdētājas vietnieks pašvaldības attīstības 
jautājumos. 

V. BULĀNS, G. MIGLĀNS, L. RAISKUMA, I. REĶE, E. KĀPA, R. PAULS, A. ROZĪTIS, 
S. BRAKOVSKA debatē par komisijas sastāvu (E. Kāpa aicina komisijas sastāvā iekļaut 
pārstāvi no pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūras). I. Reķe 
skaidro, ka šobrīd viņa ir iekļauta komisijas sastāvā, akcentējot, ka pārzina aģentūras ikdienas 
darbus un līdzšinējo sadarbību ar citām pašvaldības iestādēm. A. Rozītis, V. Bulāns aicina 
komisijas sastāvā iekļaut pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas 
vadītāju I. Pērkoni un Teritorijas plānošanas nodaļas vadītāju I. Švarci. S. Brakovska, V. Bulāns 
aicina atbalstīt pašvaldības izpilddirektora vietnieces I. Reķes iecelšanu par komisijas 
priekšsēdētāju).  

V. BULĀNS uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Personāla nodaļas vadītājai L. Raiskumai 
sagatavot lēmumprojektu par komisijas izveidi atklātam konkursam uz pašvaldības aģentūras 
“Carnikavas komunālserviss” direktora amatu, komisijā iekļaujot pašvaldības Centrālās 
pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas vadītāju I. Pērkoni un Teritorijas plānošanas nodaļas 
vadītāju I. Švarci, un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra sēdē. 

I. KRASTIŅŠ un A. DENIŅA informē, ka neatbalstīs pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” direktora amata konkursa rīkošanu un konkursa komisijas izveidošanu.  
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Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Kristīne Lakševica (LRA), 
Gatis Miglāns (LZS), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Jānis Vaivads (LZP), Arnis 
Rozītis (LRA)), "Pret" – 2 (Arta Deniņa (JKP), Imants Krastiņš (JKP)), "Atturas" – nav, 
KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai.  

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Personāla nodaļas vadītājai L. Raiskumai 
sagatavot lēmumprojektu par komisijas izveidi atklātam konkursam uz pašvaldības 
aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora amatu, komisijā iekļaujot pašvaldības 
Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas vadītāju I. Pērkoni un Teritorijas 
plānošanas nodaļas vadītāju I. Švarci, un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 26. septembra sēdē. 

3. Atbalstīt pašvaldības izpilddirektora vietnieces I. Reķes iecelšanu par komisijas 
priekšsēdētāju. 

18. Informatīvs ziņojums “Darba grupas ziņojums par drošības uzraudzību publiskajos 
ūdeņos” 

(Inga Reķe, Oskars Feldmanis) 

Informē par darba grupas ziņojumu par drošības uzraudzību publiskajos ūdeņos (3. pielikums). 

O. FELDMANIS iepazīstina deputātus ar darba grupas apstiprināto priekšlikumu izveidot jaunu 
amata vietu “vecākais inspektors” un pieņemt darbā vecāko inspektoru, sākot ar šā gada 1. 
novembri. Informē, ka Ādažu novada pašvaldības policijas 2024. gada budžetā ir radušies 
ietaupījumi, no kuriem ir iespējams segt vecākā inspektora algu divu mēnešu apmērā.  

V. BULĀNS, S. BRAKOVSKA, I. REĶE, L.RAISKUMA debatē par jaunas amata vietas 
“vecākais inspektors” izveidošanu un finansējumu (O. Feldmanis skaidro, ka šobrīd ir kandidāts 
esošajam amatam, tādēļ aicina deputātus atbalstīt minēto ieceri, pieņemot darbā inspektoru ar 
šā gada 1. novembri. V. Bulāns aicina atbalstīt darba grupas apstiprināto priekšlikumu par 
jaunas amata vietas “vecākais inspektors” izveidošanu, pieņemot darbā vecāko inspektoru ar šā 
gada 1. novembri.).  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Atbalstīt jaunas amata vietas “vecākais inspektors” izveidošanu, pieņemot darbā 
vecāko inspektoru ar šā gada 1. novembri.  

3. Uzdot Centrālās pārvaldes Personāla nodaļas vadītājai L. Raiskumai sagatavot 
lēmumprojektu par Ādažu novada pašvaldības policijas jaunu amata vietas izveidi 
“vecākais inspektors” un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra 
sēdē. 

19. Informatīvs ziņojums par 2024. gada 25. jūlija lēmuma Nr. 290 “Par Carnikavas 
pagasta ūdenssaimniecības un siltumapgādes funkciju nodošanas termiņa pagarināšanu 

un pārņemšanas plānu apstiprināšanu” izpildi 
(Inga Reķe) 

Ziņo par nepieciešamību veikt grozījumus sabiedrisko pakalpojumu līgumos ar SIA “Ādažu 
ūdens” un SIA “Ādažu namsaimnieks”, pilnvarojot  SIA “Ādažu namsaimnieks” ar šā 1. 
novembri sniegt siltumapgādes sabiedriskos pakalpojumus, to skaitā siltumražošanu 
Carnikavas pagastā (4. pielikums).  
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V. BULĀNS uzdod pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskajai un iepirkumu nodaļai 
sagatavot lēmumprojektu par nekustamo īpašumu un kustamas mantas nodošanu bezatlīdzības 
lietošanā SIA “Ādažu namsaimnieks” siltumapgādes funkciju nodrošināšanai  un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra sēdē. 

Plkst. 13.52 G. MIGLĀNS atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Gatis Miglāns (LZS) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskajai un iepirkumu nodaļai sagatavot 
lēmumprojektu par nekustamo īpašumu un kustamas mantas nodošanu bezatlīdzības 
lietošanā SIA “Ādažu namsaimnieks” siltumapgādes funkciju nodrošināšanai un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 26. septembra sēdē. 

 

Sēde slēgta 2024. gada 18. septembrī plkst. 14.03. 

 
Finanšu komitejas priekšsēdētājas vietnieks                      VALĒRIJS BULĀNS  
                       
Protokolētāja              LINDA PAVLOVSKA 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


